

SENATE



SÉNAT

CANADA

First Session
Forty-second Parliament, 2015-16-17

*Proceedings of the Standing
Senate Committee on*

Première session de la
quarante-deuxième législature, 2015-2016-2017

*Délibérations du Comité
sénatorial permanent des*

OFFICIAL LANGUAGES

LANGUES OFFICIELLES

Chair:

The Honourable CLAUDETTE TARDIF

Monday, March 6, 2017 (in camera)

Issue No. 10

Eleventh meeting:

Study on the challenges associated with access
to French-language schools and French immersion
programs in British Columbia

Présidente :

L'honorable CLAUDETTE TARDIF

Le lundi 6 mars 2017 (à huis clos)

Fascicule n° 10

Onzième réunion :

Étude sur les défis liés à l'accès aux écoles françaises
et aux programmes d'immersion française
de la Colombie-Britannique

STANDING SENATE COMMITTEE ON
OFFICIAL LANGUAGES

The Honourable Claudette Tardif, *Chair*

The Honourable Rose-May Poirier, *Deputy Chair*

and

The Honourable Senators:

Bovey	Maltais
* Carignan, P.C. (or Martin)	McIntyre
Cormier	Mégie
Fraser	Mockler
Gagné	Moncion
* Harder, P.C. (or Bellemare)	

*Ex officio members

(Quorum 4)

Changes in membership of the committee:

Pursuant to rule 12-5 and to the order of the Senate of December 7, 2016, membership of the committee was amended as follows:

The Honourable Senator Bovey replaced the Honourable Senator Boniface (*February 28, 2017*).

The Honourable Senator Fraser replaced the Honourable Senator Jaffer (*February 28, 2017*).

COMITÉ SÉNATORIAL PERMANENT DES
LANGUES OFFICIELLES

Présidente : L'honorable Claudette Tardif

Vice-présidente : L'honorable Rose-May Poirier

et

Les honorables sénateurs :

Bovey	Maltais
* Carignan, C.P. (ou Martin)	McIntyre
Cormier	Mégie
Fraser	Mockler
Gagné	Moncion
* Harder, C.P. (ou Bellemare)	

* Membres d'office

(Quorum 4)

Modifications de la composition du comité :

Conformément à l'article 12-5 du Règlement et à l'ordre adopté par le Sénat le 7 décembre 2016, la liste des membres du comité est modifiée, ainsi qu'il suit :

L'honorable sénatrice Bovey a remplacé l'honorable sénatrice Boniface (*le 28 février 2017*).

L'honorable sénatrice Fraser a remplacé l'honorable sénatrice Jaffer (*le 28 février 2017*).

MINUTES OF PROCEEDINGS

OTTAWA, Monday, March 6, 2017
(25)

[*English*]

The Standing Senate Committee on Official Languages met in camera this day at 5:05 p.m., in room 257, East Block, the chair, the Honourable Claudette Tardif, presiding.

Members of the committee present: The Honourable Senators Bovey, Cormier, Gagné, Maltais, McIntyre, Mégie and Tardif (7).

In attendance: Marie-Ève Hudon, Analyst, Parliamentary Information and Research Services, Library of Parliament.

Pursuant to the order of reference adopted by the Senate on Wednesday, April 20, 2016, the committee continued its study on the challenges associated with access to French-language schools and French immersion programs in British Columbia. (*For complete text of the order of reference, see proceedings of the committee, Issue No. 4.*)

Pursuant to rule 12-16(1)(d), the committee considered a draft report.

At 7:39 p.m., the committee adjourned to the call of the chair.

ATTEST:

PROCÈS-VERBAL

OTTAWA, le lundi 6 mars 2017
(25)

[*Traduction*]

Le Comité sénatorial permanent des langues officielles se réunit aujourd'hui à huis clos, à 17 h 5, dans la pièce 257 de l'édifice de l'Est, sous la présidence de l'honorable Claudette Tardif (*présidente*).

Membres du comité présents : Les honorables sénateurs Bovey, Cormier, Gagné, Maltais, McIntyre, Mégie et Tardif (7).

Également présente : Marie-Ève Hudon, analyste, Service d'information et de recherche parlementaires, Bibliothèque du Parlement.

Conformément à l'ordre de renvoi adopté par le Sénat le mercredi 20 avril 2016, le comité poursuit son étude sur les défis liés à l'accès aux écoles et aux programmes d'immersion française de la Colombie-Britannique. (*Le texte intégral de l'ordre de renvoi figure au fascicule n° 4 des délibérations du comité.*)

Conformément à l'article 12-16(1)d) du Règlement, le comité examine une ébauche de rapport.

À 19 h 39, le comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation de la présidence.

ATTESTÉ :

Le greffier du comité,

Kevin Pittman

Clerk of the Committee

